

致：食物安全中心

To : The Centre for Food Safety

食物業界以WhatsApp接收食物安全訊息登記表格

Registration Form for Food Trade to Receive Food Safety Messages by WhatsApp

我希望參加以WhatsApp廣播接收食物安全中心的食物安全資訊。

I wish to receive food safety messages from the Centre for Food Safety through WhatsApp broadcast.

我的資料如下 / My particulars are as follows:

| | |
|--|---|
| 姓名 Name | |
| 工作性質 Role | <input type="checkbox"/> 公司負責人 Business Owner <input type="checkbox"/> 食物處理人員 Food handler <input type="checkbox"/> 食肆管理人員 Food business manager <input type="checkbox"/> 食肆工作人員 Food business worker <input type="checkbox"/> 入口商 Importer <input type="checkbox"/> 其他 (請註明: _____) Others (Please specify: _____) |
| 以WhatsApp廣播接收食物安全 資訊的手提電話號碼 Mobile phone number for receiving WhatsApp broadcast | |

請把填妥的登記表格以傳真 (2787 3638)、電郵 (rc@fehd.gov.hk)或郵寄(九龍欽州西街87號食物環境衛生署南昌辦事處暨車房四樓401室)交回本中心。

Please return the completed enrollment form by fax (2787 3638), email (rc@fehd.gov.hk) or mail (Room 401, 4/F, Food and Environmental Hygiene Department, Nam Cheong Offices and Vehicle Depot, 87 Yen Chow Street West, Kowloon).

根據《個人資料(私隱)條例》作出的用途聲明:於本表格填報的個人資料屬自願,會供食物安全中心作聯絡及通訊用途。查詢(包括要求查閱和修正個人資料)請致電 2381 6096 或以傳真方式(傳真號碼: 2787 3638)與中心聯絡。

Statement of Purpose for Data Collection under the Personal Data (Privacy) Ordinance: The provision of personal data by means of this form is voluntary. The personal data collected will be used by the CFS for communication and correspondence purpose. Enquiries (including requests for access and correction of personal data) should be addressed to the Centre for Food Safety by telephone (Tel. no.: 2381 6096) or by fax (Fax no.: 2787 3638).

以 WhatsApp 廣播功能接收食物安全資訊

Receiving Food Safety Messages through WhatsApp Broadcast

食物安全中心現推出以 WhatsApp 廣播功能 向食物業界發放食物安全資訊，歡迎食物業從業員參加。

The Centre for Food Safety has launched a new channel to disseminate food safety messages to food trade members using the WhatsApp broadcasting function. Food trade members are invited to subscribe this programme.

要以 WhatsApp 接收食物安全資訊，請按照以下步驟：

Please follow the steps below for receiving food safety messages via WhatsApp:

1) 填妥報名表格，並以傳真 (2787 3638)、電郵 (rc@fehd.gov.hk) 或郵寄 (九龍欽州西街 87 號食物環境衛生署南昌辦事處暨車房四樓 401 室) 交回本中心

Fill and return the completed form by fax (2787 3638), email (rc@fehd.gov.hk) or mail (Room 401, 4/F, Food and Environmental Hygiene Department, Nam Cheong Offices and Vehicle Depot, 87 Yen Chow Street West, Kowloon)

2) 請掃描以下 QR Code 或登入 <https://wa.me/85290619689>，將「食物安全資訊」的流動電話號碼 9061 9689 儲存在手提電話的通訊錄中

Please scan the following QR Code or visit <https://wa.me/85290619689>.

Save "Food Safety Message" mobile phone number 9061 9689 to the contact list of the mobile phone



注意事項 Notes

* 此電話號碼只作為發放食物安全訊息之用，切勿透過此電話號碼作查詢及其他用途。

Please note that this mobile phone number is for broadcasting only. Please do not use it for enquiry and other purposes.

* 參與者不會看見其他的收件者，亦不會知道其他收件者的資料(包括電話號碼)。

Subscribers will not see other recipients in the WhatsApp broadcasting list and will not know other recipients' information (including phone numbers).

如不希望繼續以 WhatsApp 接收食物安全資訊，請按照以下方法通知本中心：

If you do not wish to continue receiving food safety messages via WhatsApp, please follow the steps below:

1) 將「食物安全資訊」的流動電話號碼 9061 9689 從手提電話的通訊錄中移除

Remove "Food Safety Message" mobile phone number 9061 9689 from your contact list

2) 以傳真 (2787 3638)、電郵 (rc@fehd.gov.hk) 或郵寄 (九龍欽州西街 87 號食物環境衛生署南昌辦事處暨車房四樓 401 室)，通知中心取消登記。

Inform the Centre for Food Safety to remove your registration by fax (2787 3638), email (rc@fehd.gov.hk) or mail (Room 401, 4/F, Food and Environmental Hygiene Department, Nam Cheong Offices and Vehicle Depot, 87 Yen Chow Street West, Kowloon).